
MUDr. Mesík vysvetlil, prečo sú mimovládne
organizácie pri zavádzaní povinného
očkovania ticho. „Koho chlieb ješ, toho
pieseň spievaš…“
- CZ24 News | 14. prosince 2021

SLOVENSKO: Počas minulej vlády sa pri akomkoľvek spornom kroku či opatrení ozývalo
množstvo mimovládnych organizácií. Dnes nám chce koalícia zaviesť povinné očkovanie. Čo
na to mimovládky? Nič. Sú ticho. Táto skutočnosť mimoriadne nemilo prekvapila aj lekára
Juraja Mesíka, ktorý očakával aspoň nejaké reakcie na tento krok. Dočkal sa. Jednej jedinej

Mlčanie mimovládnych organizácií (MVO) a jej predstaviteľov pri zavádzaní povinného očkovania
považuje Mesík za tragické. Ešte horšie vníma ich aktívnu účasť na dezinformačných kampaniach
vlády.

„Mlčali a mlčia organizácie usilujúce o ľudské práva a demokraciu, zdravotnícke a pacientske
organizácie, ekologické skupiny, mládežnícke a detské organizácie, komunitné organizácie, rôzne
nadácie a think tanky, náboženské skupiny a ďalšie,“ kritizuje ich postoj Mesík. Vysvetľuje to jednak
tým, že ich predstavitelia mohli podľahnúť masívnej očkovacej kampani vo vládou platených médiách
a tiež ich obrovskou finančnou závislosťou od peňazí vlády a celej EÚ.

„Koho chlieb ješ, toho pieseň spievaš…,“ oprášil starú pravdu lekár.

Zdôraznil pri tom fungovanie najmä ekologických organizácií, ktoré pri svojej činnosti vychádzajú
z princípu tzv. predbežnej zdržanlivosti. Tento princíp hovorí o tom, že ľudstvo sa ma zdržať
všetkého, čoho dlhodobé účinky sú mu v danej chvíli neznáme. Tento princíp je najviac uplatňovaný
pri odmietaní geneticky modifikovaných organizmov (GMO), najmä poľnohospodárskych plodín.

 

 

„Proti zavádzaniu vírusových génov do tiel miliónov ľudí – vrátane detí a
mládeže! – sa však neozvali…,“ čuduje sa Mesík.

Teraz sa však našla jedna pozitívna lastovička. Je ňou občianska iniciatíva Slovensko bez GMO. Tí sa
k používaniu vakcín vyjadrili z dôvodu, že vektorové vakcíny obsahujú geneticky modifikovaný
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adenovírus a vakcíny mRNA z GMO priamo pochádzajú.

„Vektorové DNA vakcíny obsahujú GMO, konkrétne modifikovaný adenovírus,
ktorý slúži ako nosič genetickej informácie S-proteínu. MRNA vakcíny
pochádzajú z GMO, konkrétne molekula mRNA v týchto vakcínach, ktorá kóduje
S-proteín, pochádza z modifikovaných baktérií E.Coli, v ktorých bola
namnožená,“ vysvetľuje iniciatíva vo svojom stanovisku.

Problém vidia najmä v bezpečnosti vakcín. Testovanie vakcín je dlhodobou, niekoľkoročnou
záležitosťou. Vďaka skráteniu tohto procesu dnes nie je možné podľa tejto organizácie potvrdiť ani
vylúčiť účinnosť vakcín proti ochoreniu Covid-19, ale vzhľadom na krátkosť testovania nie je možné
určiť ani ich dlhodobé následky na ľudské zdravie.

Svoj postoj k používaniu vakcín preto zhrnuli do niekoľkých bodov:

„Považujeme za nesprávne presadzovať plne neotestované vakcíny, ako jedinú možnosť
boja proti COVID.

Považujeme za nesprávne, ak zodpovednosť za prípadné nežiaduce účinky spôsobené
vakcínami bude niesť len občan.

Považujeme za nesprávne, ak občania nie sú dostatočne informovaní o vakcínach, čo je
spôsobené aj chýbajúcou vyváženou diskusiou v médiách.

Považujeme za nesprávne akékoľvek formy nátlaku do očkovania a povinné očkovanie.
Očkovaniu musí predchádzať slobodné a informované rozhodnutie.

Považujeme za správne, nájsť príčinu COVID-u a zabezpečiť, aby sa súčasná situácia
neopakovala.

Považujeme za správne, intenzívne podporovať a hľadať aj iné liečebné, preventívne a
profylaktické možnosti boja proti COVID.

Považujeme za správne, zabezpečiť v médiách vyvážené diskusie odborníkov s rôznymi
názormi, ktoré môžu prispieť k nájdeniu nových riešení a názorov.“

Uvedomujú si, že pandémia Covidu-19 je špecifickou situáciou, na ktorú bolo potrebné rýchlo
zareagovať. A že výnimočné situácie si občas vyžadujú výnimočné riešenia. No „nad vakcínami
visia otázniky a nezostáva nič iné iba dúfať, že prípadné riziká očkovania neprevýšia riziká
ochorenia,“ dodala iniciatíva Slovenko bez GMO.

 

ZDROJ: HSP


